
Interpelácia č. 60/2017   
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
No a ten pán doktor, ten, čo mi povedal toto, tak sa pýtal, že on si zisťoval, že nikde na 
Slovensku není Dom smútku bez chladiaceho zariadenia, čiže aj toto sa počíta do budúcna 
s tým chladiacim zariadením, alebo nejaký chladiarenský voz, alebo čo v letných mesiacoch. 
Tu sumu tiež nevedel vysvetliť, lebo ten rozdiel medzi pohrebníctvom a pohrebníckymi 
službami, to troška veľa na mňa bolo. Možno aj zato chcem skončiť, lebo sú také otázky, 
ktoré neviem vysvetliť tým mojim voličom nielen z rómskej osady. Čiže aj toto keby mohli, 
ale asi v diskusii to vysvetlia kompetentní, alebo počíta sa niečo dobudovať? 
 
PhDr. Čižmár: 
Tak len krátkosti vysvetlím, že pri stavebných úpravách, čiže pri rekonštrukcii sa počítalo, 
pretože vstupy, priestorové vstupy na takýto chladiaci box tam sú, len samotný chladiaci box.  
 
MVDr. Hrdlík: 
Je niekde na Slovensku taký Dom smútku, kde není tam to chladiace zariadenie? Tu dookola, 
čo dediny  sú, ten konkrétny lekár mi povedal, že nestretol sa ešte ani  tak dookola tie mestá 
čo sú aj dediny, tam väčšinou každý to má.  
 
PhDr. Čižmár: 
Skúsime preveriť cez oddelenie výstavby, či takéto mesto alebo obec nemá. 
 
MVDr. Hrdlík: 
A opäť sa vrátime k tomu Domu smútku, ako prebieha ďalej ten nedoplatok s  firmou pána 
Havrilčáka, o akú sumu sa jedna a kto robil zmluvu s vykonávateľom, kto robil zmluvu? Tiež 
pán Vojčík robil s pánom architektom zmluvu, alebo jak sa tá zmluva, sama spravila? Bolo 
tam niečo, nejaké sankcie, alebo čo tam bolo? Jak sme sa dostali k tej sume 100 tis., dobre 
hovorím 100 tis. eur doplatok u pána Havrilčáka. Dobre hovorím pán primátor? 
 
PhDr. Čižmár: 
V tejto veci sme oslovili o vyjadrenie práve pána architekta Puciho. Čo sa týka podpisovania 
jednotlivých zmlúv, boli ešte v kompetencii predchádzajúceho vedenia mesta, čiže okolnosti 
ja neviem detailne popísať, na to sa musíš opýtať niekoho iného. Tak, ako som už odpovedal 
na interpeláciu pána poslanca Tomka na poslednom zastupiteľstve, mesto neplatilo pánovi 
Havrilčákovi žiadnych 100 tis. eur naviac, to je zatiaľ 
 
MVDr. Hrdlík: 
Ale žiada si, žiada 
 
PhDr. Čižmár: 
Takáto požiadavka prišla zo strany firmy pána Havrilčáka.  
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 24.4.2017 


